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دستور برخورد با مسوولان "اوباش گردانی"
 رئیس قوه قضاییه به دادستان تهران دستور داد که در خصوص 
ماجرای اوباش گردانی اخیر با متخلفان اعم از بازپرس و یا ماموران 
برخورد ش��ود.به گزارش ایس��نا، مرکز رس��انه قوه قضاییه اعلام 
کرد:»در ماجرای اوباش گردانی اخیر، آیت الله رئیس��ی ازهمان 
لحظات اولیه اطلاع، به دادستان تهران دستور داده در خصوص 
مصادیق تعدی از قانون و نقض حقوق ش��هروندی، با متخلفین 
اعم از بازپرس و یا مامورین برخورد شود.ایش��ان ضمن تاکید بر 
برخورد قاطع و بی امان با اراذل و اوباش، حکم به تشهیر را صرفا 
در صلاحیت دادگاه و آن هم در چارچوب قوانین و مقرارت می داند 

که تعرض به متهم ولو اوباش قطعا مجاز نیست!«

سیاست تحریم دیگر بی فایده است
 س��فیر کش��ورمان در قطر گفت: روابط میان دو کش��ور در تمامی 
زمینه ها را در حال رشد و گسترش می بینم؛ برای مثال در مسائل 
سیاسی و منطقه ای تبادل نظرها و مشورت هایی میان دو کشور 
ایران و قطر انجام می ش��ود و دیدگاه ها در رابطه با بس��یاری از 
مس��ائل تطابق دارد بنابراین روابط خوب و س��ازنده باید به طور 
یکسان در راستای منافع دو طرف باشد. به گزارش ایسنا، محمد 
علی سبحانی، در رابطه با محاصره کشورهای عربی حاشیه خلیج 
فارس علیه قطر گفت: این کش��ورها باید بدانند که ایده تحمیل 
حصار و تحریم در نظام جهانی کنونی بی فایده و شکست خورده 
اس��ت و نتایج دلخواه کش��ورهای محاصره کننده را محقق نمی 
کند، برای مثال قطر علیرغم تحریم ها توانست امکانات رسیدن 
به خود کفایی و حفظ استقلال خود را کشف کند و بازنده اصلی 
این معادله کشورهایی هستند که محاصره را علیه قطر تحمیل 
کردند و باید بدانیم که این راهبرد) تحریم و حصار( تنها در قرن 

۱9 نتیجه بخش بود.

سقوط پهپاد ناشناس در پارس آباد مغان 
 معاون سیاس��ی، امنیتی اس��تاندار اردبیل گفت: یک فروند پهپاد 
ناشناس در اراضی زراعی روستای اوزن تپه علیا از توابع شهرستان 
مرزی پارس آبادمغان س��قوط کرد. به گزارش ایلنا، بهروز ندایی 
گفت که تعلق و مالکیت این پهپاد و چگونگی سقوط آن در منطقه 

تحت بررسی است و این پهپاد خسارتی نداشته است.

مجلس یازدهم بدون کمیسیون قضایی
 نماینده دوره دهم مجلس ش��ورای اس��لامی گفت: باتوجه به 
تعداد وکلا و افرادی که از قوه قضائیه به این دوره از مجلس راه 
پیدا کرده اند، می توان ۲ الی ۳ کمیسیون تشکیل داد؛ اما هنگام 
ثبت نام، دوس��تان در کمیس��یون انرژی و سایر کمیسیون ها ثبت 
نام می کنند.علیرضا محجوب در گفت و گو با ایلنا با بیان این که 
چندین دوره اس��ت که این اتفاق درباره کمیس��یون قضایی رخ 
می دهد گفت: نمایندگان هم قصد بدی ندارند، می خواهند برای 
حوزه انتخابیه شان کاری صورت دهند اما ابتدا باید وظایف حرفه ای 
دارند را انجام دهند.وی یادآور شد: در مجلس قبلی آقای لاریجانی 
ابتدا در کمیسیون قضایی اسم نوشت تا اینکه یک عده رفتند آنجا 
اسم نوشتند، بعد رفت کمیسیون اصل 9۰ که تعداد ثبت نامی ها کم 
بود وی ادامه داد: با اینکه کثرت حقوق دانان و وکلا روز به روز بیشتر 
و به همان نسبت تقاضا برای کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس 
کاهش پیدا کرده است که البته همین اتفاق برای کمیسیون اصل 
9۰  که جای حقوقدانان و قضات اس��ت هم افتاده، انتظار بوده و 
هست آن قدر مشتاق برای کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس 

زیاد باشد که ناچار باشند نصاب نماینده را بردارند.

 فشار بر ایران بی نتیجه است
رئیس س��ابق آژانس انرژی اتمی تاکید کرد که فش��ار بر ایران 
بی نتیجه است.به گزارش ایلنا از اینترنشنال، محمدالبرادعی گفت: 
برای ایجاد امنیت باید اعتمادس��ازی کرد. سیاس��ت آمریکا درباره 
ایران، اعمال فشار است و من ندیده ام که سیاست فشار نتیجه ای 

داشته باشد. قبل از هرچیز باید سعی کنید اعتماد سازی کنید.

رژیم صهیونیستی به دنبال جای پای نزدیک ایران 
 رئیس دفتر سیاسی جنبش حماس تاکید کرد که تنها هدف رژیم 
صهیونیستی دستیابی به جای پای نظامی و اقتصادی در مناطق 
نزدیک ایران اس��ت.به گزارش ایس��نا اسماعیل هنیه در رابطه با 
توافق امارات و بحرین با رژیم صهیونیستی گفت:  هر توافقی که 
کشورهای عربی با اسرائیل می کنند در نهایت خطری برای خود 
آن کشورها خواهد شد.وی تاکید کرد: من بیشتر از آن ها رهبران 
اسرائیل را می شناسیم، ما می دانیم چگونه فکر می کنند، دوست 
داریم به برادرانمان در امارات اعلام کنیم که آن ها در نتیجه این 
توافقات شکست خواهند خورد. آن ها از کشورتان به عنوان یک 
ورودی استفاده خواهند کرد و ما دوست نداریم ببینیم که اسرائیلی 

ها از کشور امارات به عنوان یک سکوی پرتاب استفاده کنند.

محمود صادقی به رییسی نامه نوشت
رئیس فراکس��یون شفاف س��ازی و سالم سازی اقتصاد و انضباط 
مالی در مجلس دهم در نامه ای به رییس قوه قضاییه نوش��ت: 
نظر به گذشت بیش از 8 ماه از شناسایی عده ای از کلاهبرداران 
و واس��طه های تأیید صلاحیت و بازداش��ت تعدادی از آنها، که 
حس��ب اعلام مورخ ۲9/۱۱/98 س��خنگوی قوه قضاییه ش��مار 
بازداشت ش��دگان بالغ بر ۲۰ نفر بود، و نظر به حساس��یت موضوع 
و اهمیت آن برای افکار عمومی، مستدعی است دستور فرمایید 
گزارش��ی از نتایج تحقیقات مقدماتی و اقدامات قضایی متعاقب 
آن در این خصوص به اطلاع عموم برس��د. به گزارش ایس��نا، در 
ادامه نامه محمود صادقی به آیت الله رییس��ی آمده است:ش��ک 
نیست عدم اطلاع رسانی و شفاف سازی در این زمینه، هم موجب 
تجری سودجویان و آسوده خاطر شدن آنها برای تکرار اقدامات 
آنها در آینده خواهد شد، هم موجب گسترش بدبینی افکار عمومی 
نسبت به سلامت نظام نظارتی شورای نگهبان خواهد شد و هم 
به ش��ائبه  سیاس��ی بودن اقدامات دس��تگاه قضا در مقابله با فساد 

دامن خواهد زد.

سياسي

 س��خنگوی دول��ت با اعلام اینکه ی��ک عملیات روانی نیز اخیرا 
توسط سخنگوی وزارت خارجه امریکا صورت گرفت گفت: ایرانی 
هایی در این عملیات روانی حضور دارند که ارز بالا می رود یا آمار 
کش��ته ش��دگان کرونا افرایش پیدا می کند خوشحال می شوند. 
طوری رفتار می کنند که انگار ایران تحریم دارویی نیس��ت. ما 
نمی خواهیم به ایران کمک کنید اگر راس��ت می گوید بگذارید 
پول خودمان را دارو و غذا کنیم و وارد کشور کنیم. اگر راست می 

گوید مانع بانکی ایجاد نکنید .
به گزارش ایس��نا، علی ربیعی ادامه داد: در جلس��ه قبل ستاد ملی 
مقابله با بیماری کرونا به علت نادیده گرفتن حفظ جان افراد توسط 
عده ای به ناچار تصمیمات سخت گیرانه تر اتخاذ شد. این سخت 
گیری ها از جمله جرائم انجام شده فقط برای حفظ جان شهروندان 
است. اساسا جریمه هدف نیست، جریمه یک ابزار، هشدار برای 
خودکنترلی و ایجاد اتفاق عمومی ذهنی برای رعایت دستورالعمل 

های بهداشتی است که نظارت عمومی را می طلبد.
س��خنگوی دولت گفت: متاس��فانه رعایت پروتکل بهداشتی در 
سطح کشور به ۴۲ درصد و در تهران به ۳۲ درصد رسیده است. 
استفاده از ماسک در سطح کشور کاملا کاهش یافته است. در این 
مدت 6 هزار و ۷۲8 مدرسه به دلیل عدم امکان رعایت پروتکل 

های بهداشتی از حضوری به غیرحضوری تبدیل شده است.
سخنگوی دولت با تاکید بر اینکه کماکان در تمام مرزها به دنبال 
صلح و افزایش تجارت هستیم  گفت: هنوز هم معتقدیم بهترین 
راه حل صلح برای منطقه و طرح صلح هرمز اس��ت و همگان را 

به همکاری در این زمینه دعوت می کنیم.
وی در ادام��ه بی��ان ک��رد: دولت به منظور افزایش توان تولیدی و 
خدماتی کشور و حمایت از کالای ایرانی موضوع نحوه واگذاری 
مطالبات قرارداری )فاکتورینگ( تصویب کرد. این شیوه در تامین 
مالی زنجیره تامین کمک زیادی به تولیدگران و عرضه کنندگان 

خدمات خواهد داشت.
ربیعی درباره خرید یا همکاری تولید واکسن با چین گفت: تلاش 
برای تولید واکس��ن کرونا در داخل کش��ور با چند شرکت مهم به 
موازات هم جلو می رود. شرکت های دانش بنیان ما ظرفیت بین 
المللی خوبی داش��تند. به مراحل خوبی هم رس��یدند. به اندازه ای 
که پیشرفت می کنیم اطلاعات را در اختیار سازمان جهانی قرار 
می دهیم. از اینکه از بازار جهانی خرید کنیم هم در نظر داریم. به 
دوستان چینی آمادگی مان برای مشارکت را اعلام کردیم. ما در 
واکسن مشارکت خوبی داشته و پیش پرداخت را پرداخت کردیم.  

سخنگوی دولت در باره تصمیات دولت برای پیشگیری از آسیب 
ه��ای تحری��م های اخیر آمریکا بر حوزه دارو و اقلام بهداش��تی 
گفت: الان 9۷درصد داروهای مورد نیاز کشور را خودمان تولید 
می کنیم و الان فقط ۳درصد داروی واردی داریم که یا تولیدش 
مقرون به صرفه نیست یا همکاران ما روی کسب دانش آن کار 
می کنند. ۳.۷ میلیارد دلار در س��ال های 96-96 ارز برای دارو 
مصرف کردیم. در سال 98 به سه میلیارد دلار و امروز به دو و نیم 
میلیارد دلار کاهش دادیم و در عوض توان داخلی خود را افزایش 
دادیم. الان برخی داروهای ایرانی حتی آثار منفی کمتری نسبت 
به نمونه خارجی اش دارد، تا قبل از این تحریم ها زمینه صادراتی 
برخی داروها را هم داش��تیم . وی ادامه داد: امس��ال از ارز ۴۲۰۰ 
تومانی ۱ میلیارد و پانصد میلیون تومان به این حوزه تخصیص 
دادی��م و خواهی��م داد. در روزهای آینده ۱۰ هزار میلیارد دلار هم 

در بخش تجهیزات پزشکی خواهیم داشت.
وی درباره وضعیت تخلفات اداری و نحوه رسیدگی به آنها تصریح 
کرد: بر اس��اس مصوبه دولت در س��ال ۱۳8۷ تخلفات مدیران به 
هیئت تخلفات ریاست جمهوری می رسد. ترکیبش قانونی است 
و یک نماینده قوه قضاییه هم باید باشد که الان یک سال است 

باید معرفی می شد. درصد99درصد این مدیران تا سال 9۲ تبرئه 
ش��دند. از 9۲ تا الان هم 6۲درصد برائت گرفتند ۱9درصد قابل 
برس��ی نب��وده ۱۲درصد هم محکومی��ت گرفتند و چند انفصال 
خدمت هم در این موارد داشته است. فساد آمیزها هم به دادگاه 
ارائه می ش��ود و این ها تخلفات اداری س��اده ای اس��ت که در هر 
اداره ای ممکن اس��ت پیش بیاید. سرنوش��ت قالب آن ها درج در 

پرونده بوده است.
سخنگوی دولت درباره مواضع اروپا نسبت به ایران اظهار کرد: 
اروپا در موضوع قطعنامه ها موضع اصولی گرفته و امیدواریم ادامه 
دهند. اما نس��بت به ایس��تادگی مقابل امریکا و حفظ برجام هنوز 

گله داریم، نباید مجری دستورات امریکا باشند. 
وی  درباره نامه قالیباف به روحانی برای اصلاح س��اختار بودجه 
گفت: هنوز نامه ای از رئیس مجلس برای اصلاح ساختار بودجه 
به رئیس جمهور نرس��یده اس��ت. س��نت بدی ایجاد شده که قبل 
از رسیدن چنین نامه هایی موضوع رسانه ای می شود. سازمان 
برنامه و بودجه از دوس��ال پیش اصلاح س��اختار بودجه را در ۱۰ 
محور چه منابع چه مصارف مطرح کرده است. امروز هم در فرایند 
تدوین بودجه ۱۴۰۰ موارد مهمی مثل اجرای بودجه عملیاتی و 

کاهش بودجه نفتی پیش بینی شده است.
ربیعی در مورد افزایش قیمت ها در بازار خودرو و برنامه های دولت 
گفت: بخشی از قیمت خودرو ناشی از تصمیم مردم برای حفظ 
س��رمایه و بخش��ی هم ناش��ی از قیمت ارز است. البته سفر آقای 
همتی به عراق بسیار مثبت بوده و با تفاهم هایی که صورت دادند 
امیدواریم منابع خودمان را در کشورهای دیگر به دست آوریم و در 
روزهای آینده فشارها کم تر می شود. وی ادامه داد: با ابزارهای 
مالیاتی و سایر ابزارها فاصله ها را برای سودجویی از طریق خرید 
و فروش ماشین را کاهش می دهیم. افزایش ورود خودرو به بازار 
را در ماه های آتی خواهیم داشت. آقای رزم حسینی برنامه ریزی 
هایی برای تولید و عرضه ۱۲5۰ هزار خودرو تا ۱۴۰۰ صورت داده 
اند. ایمیدرو اقداماتی را صورت خواهد داد که به بازار فشار نیاید. 
بحث واقعی س��ازی قیمت هم دنبال ش��ده اس��ت. حتی دلار هم 
قیمت واقعی اش هم این نیست. در بازار عرضه می شود، خریدار 
ندارد و باز قیمتش بالا می رود. عده ای انتظار برای افزایش قیمت 

انجام می دهند. بالاخره جنگ اقتصادی است.
وی به موضوع احداث دانشکده فن آوری های نوین پرداخت و 
تصریح کرد: بنابر اظهار دکتر زالی از مدتها تصمیم بر این بوده که 
این فضا برای نیاز کرونا اختصاص یابد و بخش اداری به بخش 
درمان تبدیل ش��ود. س��قف این فضا هم هفته پیش فرو ریخته و 
چند پرسنل مجروح شدند و برخی دستگاهها آسیب دید و ساختن 
آنجا یک اضطرار است. در ۲۰ اردیبهشت 99 آقای زالی رییس 
دانشگاه با رییس جمهور مکاتبه کرد و درتیر ماه نیز وزیر بهداشت 
این درخواست را تکرار کرد تا نهایتا رییس جمهور دستور پرداخت 
را داد.ربیعی گفت : در س��ال گذش��ته موارد مختلفی را می توان 
ذکر کرد که به دانش��گاه های کش��ور این اعتبار تخصیص یافته 
است. آیا در این دانشگاه ها هم قرار بوده پسر یا دختر کسی برود. 
اعتبار آن غیر از اعتبار صندوق توسعه ملی بوده و در این ساختمان 
مرکز افکارسنجی، کالج بین الملل، مرکز تحقیقات نانو و دانشکده 
فناوری مستقر شده است.سخنگوی دولت افزود: در مورد دختر 
رییس جمهور هم قبلا دانش��گاه علوم پزش��کی ش��هید بهشتی 
توضیح داده اند. ایشان طرح نیروی انسانی را براساس تعهدات 
خ��ود م��ی گذران��د و اگر بخواهند به هیات علمی تبدیل وضعیت 
شوند باید مثل همگان در فراخوان شرکت کنند و این فراخوان 
در منظر دید همگان خواهد بود. این لیس��ت نش��ان می دهد که 
به این همه دانشگاه بودجه اختصاص یافته و دانشگاههایی هم 

هستند که بیشتر از این رقم گرفته اند.

انتقادسخنگویدولتازعدمرعایتپروتکلهایبهداشتی؛

سخت گیری و جریمه برای حفظ جان شهروندان است

اخبار كوتاه

 رئیس کل بانک مرکزی در جلسه ستاد هماهنگی اقتصادی دولت، 
از تلاش های انجام شده برای استفاده از منابع ارزی در خارج از 
کش��ور گزارش داد و با تش��ریح توافقات خود با مسئولین عراق در 
سفر به این کشور، از تلاش های گسترده تر برای استفاده از منابع 
ارزی در سایر کشورها و گشایش های مفیدی که در این خصوص 

صورت گرفته، خبر داد.
به گزارش ایس��نا حس��ن روحانی پس از گزارش رئیس کل بانک 
مرکزی، با تاکید بر لزوم پیگیری جدی برای دسترسی و استفاده از 
منابع ارزی مسدود شده کشورمان در خارج از کشور گفت: هر چند 
تحریم های آمریکا شرایط سختی برای تعاملات اقتصادی کشور 
ایجاد کرده، اما با تلاش های انجام شده، استفاده از این منابع در 

حال افزایش است و تخصیص منابع به مصارف کالاهای اساسی 
و نیازهای تولیدی کشور استمرار خواهد یافت.

در این جلسه محمدجواد ظریف وزیر امور خارجه از سفر خود به چین 
و دیدار و توافقات با مقامات این کشور در حوزه تبادلات مالی و پولی 
و روابط دو کشور در حوزه حمل و نقل دریایی گزارشی ارائه کرد. 
رئیس جمهور پس از این گزارش، با بیان اینکه توسعه اقتصادی 
همه کشورها به صورت ملموس با دیپلماسی اقتصادی گره خورده 

است، تصریح کرد: باید در این مقطع با تقویت اولویت های ارتباطی 
خود، با چین، کش��ورهای منطقه اوراس��یا و همسایگان، در حوزه 
های مختلف از انرژی تا فناوری، برای توس��عه روابط اقتصادی 

برنامه ریزی ویژه ای انجام دهیم.
روحانی با اشاره به اینکه دولت به دنبال تسریع در پیگیری اجرای 
توافقات با کشورهای منطقه است، خاطرنشان کرد: در این زمینه 
فعال شدن کمیسیون های مشترک اقتصادی با کشورهای هدف 

ضروری است و در اهداف اقتصادی تجارت با شرق و همسایگان، 
توجه به سیاست صادرات محور بودن باید در اولویت قرار گیرد.

رئیس جمهور گس��ترش همکاری با اتحادیه اوراس��یا را از نظر 
اقتصادی قدم بسیار مهمی دانست و گفت: ایران علاوه بر ظرفیت 
تولید و تامین واردات برخی از این کشورها، با توجه به قرار گرفتن در 
بهترین موقعیت ترانزیتی، می تواند مسیری مناسب برای ترانزیت 

کالاهای کشورهای عضو این اتحادیه باشد.
رئیس جمهور تاکید بر واگذاری سهام دستگاه های دولتی را نشان 
از عزم راس��خ دولت برای بهینه  س��ازی روند خصوصی  س��ازی در 
کشور برشمرد و اطمینان داد که برنامه عرضه سهام شرکت  های 

دولتی در بازار سرمایه بدون تردید ادامه خواهد یافت.

دولتدربارهگرانیوافزایشقیمتارزپاسخگونیستاگرپیروزشوماولینتماستلفنیامازایرانخواهدبود!
 رئیس جمهورآمریکا در جمع هوادارانش در استفورد ایالت فلوریدا باز هم از اقدام یک 
جانبه دولتش برای خروج از توافق هس��ته ای دفاع کرد و گفت: من از توافق هس��ته 
ای فاجعه بار دولت قبلی خارج شدم. به گزارش ایسنا، ترامپ که گرفتار خودشیفتگی 
است، ادعای انتخاباتی مبنی بر تمایل ایران به مذاکره با آمریکا در صورت پیروزی او 
در انتخابات ریاست جمهوری ۲۰۲۰ آمریکا را تکرار کرد و گفت: احتمالا اولین تماس 
تلفنی که پس از پیروزی در انتخابات دریافت می کنم از ایران باشد که بسیار مشتاق 
یک توافق هس��تند، به دلیل این که میزان تولید ناخالص داخلی آن ها زیر ۲8 درصد 

است. ادعای انتخاباتی ترامپ در حالی مطرح می شود که مقامات کشورمان تاکنون تاکید کرده اند که در چارچوب برجام 
مذاکراتی طولانی برای دست یافتن به توافقی چند جانبه داشته اند که آمریکا نیز بخشی از آن بود. اکنون با وجود خروج 
آمریکا از توافق هسته ای و اعمال تحریم های متعدد اقتصادی تنها در صورت بازگشت آمریکا به این توافق و در چارچوب 
آن با این کشور مذاکره خواهند کرد. ظریف گفت: با وجود سختی های بسیار در مسیر برجام، حاضر نیست این توافق را به 

خاطر رضایت شخصی کسی از بین ببرد.

عضو شورای مرکزی موتلفه با تاکید بر اینکه دولت فعلی که نظامی نیست، درباره  مسائل 
مختلف از جمله مسائل اقتصادی و گرانی ها و افزایش قیمت ارز پاسخگو نیست گفت: 
اگر دولت، حزبی یا منتخب مجلس  باشد، به حزب و مجلس پاسخگو است اما وقتی 
جمهور او را انتخاب کنند چون مکانیزمی برای پاس��خگویی وجود ندارد، پاس��خگویی 
دولت کاهش می یابد مگر این که ساختار نظارتی نقش خود را به خوبی ایفا کند. به طور 
طبیعی هر دولتی وقتی قدرت را در دست می گیرد برای پاسخگویی و نظارت پذیری 
مقاومت دارد. پاسخگو کردن دولت به مجلس شورای اسلامی و دستگاه های نظارتی 

باز می گردد. حمیدرضا ترقی در گفت وگو با ایسنا در مورد این که یک فرد نظامی می تواند اقتصاد کشور را مدیریت کند 
گفت: هرکسی که مسئولیت دولت را برعهده می گیرد باید یک تیم کارشناس اقتصادی قوی و قابل قبول داشته باشد که 
درد مردم را حس کند، به سیاست های بیگانگان بی توجه باشد و برای حل مشکلات اقتصادی برنامه مناسبی ارائه کند. 
در اصلاح قانون ریاست جمهوری هم آمده که نامزد انتخابات باید پنج مشاور خود را به مردم معرفی کنند که یکی از آنها 

مشاور اقتصادی است.

رئيس جمهور از عزم راسخ دولت برای خصوصی  سازی خبرداد

عرضه سهام شرکت  های دولتی  ادامه می یابد

نماینده ایران در کمیته یکم مجمع عمومی س��ازمان 
ملل متحد در پاس��خ به ادعاهای س��فیر سعودی علیه 
ایران، از جامعه جهانی خواس��ت این کش��ور را برای 

فعالیت پنهانی اتمی خود پاسخگو سازد.
به گزارش شبس��تان، حیدرعلی بلوجی در کمیته اول 
مجمع عمومی س��ازمان ملل متحد با رد اتهامات بی 
اس��اس س��فیر س��عودی علیه ایران، افزود: دیدن این 
درجه از خصومت از طرف کشورهایی همچون سعودی 
تاسف آور است در حالیکه ایران همواره طرح های صلح 

را برای تامین ثبات منطقه خودمان ارائه داده است.
وی ادام��ه داد: ب��ا این حال، آنها این درخواس��ت های 
صلح را نپذیرفته اند و در عوض به سیاست های ناموفق 
خود در زمینه راه حل های نظامی و یا التماس دیگران 
برای مقابله با ایران علاوه بر تلاش های بدشان برای 
اتهام زنی ایران ادامه داده اند. نماینده ایران در سازمان 

ملل متحد اضافه کرد: فعالیت های هسته ای ایران به 
طور کامل شفاف است و ما کاملا با آژانس بین المللی 
ان��رژی اتم��ی همکاری می کنیم و آخرین گزارش ها و 
اظه��ارات مدیرکل آژانس به صراحت همکاری ایران 

را تایید کرده است.
وی ادام��ه داد: نماین��ده س��عودی بداند که تنها آژانس 
بین الملل��ی انرژی اتمی اس��ت ک��ه مرجع صالح برای 
ارزیاب��ی فعالیت ه��ای کش��ورهای عض��و اس��ت نه 
کش��ورهایی چون س��عودی که سوء نیت آنها در مورد 
ای��ران هرگ��ز اجازه نمی دهد واقعیت های درس��ت را 
بش��نوند ی��ا ببینند. این دیپلم��ات ایران اضافه کرد: ما 
مطمئن هس��تیم اگر قرار باش��د موضوعات به ش��کلی 
منصفانه مورد بحث و بررسی قرار گیرند، موارد زیادی 

وجود دارد که سعودی ها باید آنها را روشن کنند.
بلوجی اظهار کرد: فقط در زمینه فعالیت های هسته ای، 
می خواه��م مثالی بزنم و نگرانی هیات نمایندگی خود 
را در مورد عدم اجرای توافقنامه جامع پادمان توس��ط 
عربس��تان سعودی به ثبت برس��انم. ریاض توافقنامه 
جامع پادمانی را به طور کامل اجرا نمی کند و حتی همین 
مق��دار برنامه ان��دک فعلی خود را همانطور که آژانس 
بین المللی انرژی هسته ای بارها درخواست کرده بود، 
برای تایید در اختیار آژانس بین المللی انرژی هسته ای 

ارائه نمی دهد.

اس��تاد علوم سیاس��ی در مورد تحریم ها در شرایط شیوع 
کرونا گفت: تحریم ها علیه ایران اقتصاد کشور را به طور 
جدی تحت تاثیر قرار داده و به مردم آس��یب می رس��اند. 
همیشه بحث در مورد اثربخشی تحریم ها وجود دارد، به 
ویژه هنگامی که آسیب پذیرترین افراد در نتیجه تحریم ها 
و طبقه ضعیف و متوسط آسیب می بینند. این تحریم ها 
در این شرایط ظالمانه به نظر می رسد و کینه ای جهانی  

نسبت به ایالات متحده ایجاد کرده و می کند.
آرن��ه کیس��لنکو در گفت وگو ب��ا ایلنا گفت: دولت ترامپ 
کاملًا ناتوان است یا مایل به درک ایران نیست. ترامپ و 
مشاوران او از نظر سیاست جهانی، فرهنگ، تاریخ و غیره 
چیزهای زیادی در مورد هر کشوری نمی دانند. او در مورد 
امور خارجی کاملًا بی کفایت و ناتوان است و من شک 
دارم که او چیزی در مورد ایران بداند - چه رسد به اینکه 
به آن اهمیت بدهد. استاد علوم سیاسی دانشگاه رایرسون 
کانادا افزود: بدتر اینکه او به بسیاری از آمریکایی ها که 
چیزهای زیادی در مورد ایران می دانند گوش نمی دهد؛ 
کسانی که زندگی خود را صرف مطالعه و درک سیاست، 
فرهن��گ و تاری��خ ایران کرده اند، بنابراین خبر خوب این 
است که آمریکایی هایی هستند که می دانند و می خواهند 
برای بهتر کردن روابط با ایران تلاش کنند خبر بد این 
است که ترامپ یکی از آنها نیست و به توصیه های آن ها 
ه��م توج��ه نمی کند؛ همانطور که مطمئنم ایرانیانی هم 

هستند که این را می خواهند.  آرنه کیسلنکو گفت: ترامپ 
بهبود روابط با ایران و تغییر مواضع نس��بت به تهران را 
نمی خواهد. تا زمانی که او در قدرت اس��ت، این رویه را 
ادامه می دهد، من شک دارم که هیچ تحرکی در روابط 
برای بهتر شدن وجود داشته باشد. او از تماس برای تغییر 
اوضاع پرهیز خواهد کرد و گشایش��ی در روابط ایران و 
آمریکا ایجاد نمی شود. وی در مورد افزایش تنش میان 
ایران و آمریکا گفت: همه چیز مثل گذشته ادامه پیدا می 
کند و بیشتر به انتخابات ایالات متحده و تحولات ایران 
بستگی دارد. استاد علوم سیاسی دانشگاه رایرسون کانادا 
در مورد آینده برجام گفت: من حدس می زنم که اگر بعد از 
انتخابات در ایالات متحده تغییر دولت ایجاد شود، ممکن 
است از نظر سیاست آمریکا در مورد ایران و برجام شاهد 
تغییراتی باشیم. با این حال، احتمالًا فوراً و بلافاصله بعد 

از انتخابات این تغییر اتفاق نمی افتد. 

استاد علوم سياسی دانشگاه كانادا مطرح كردنماينده ايران در ملل متحد از خصومت رياض انتقاد كرد

تحريم ها عليه ايران باعث نارضايتی جهانی از آمريكا التماس سعودی ها به ديگران برای مقابله عليه ايران


